
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

ПРОТОКОЛ 

чергового засідання виконавчого комітету міської ради 

 

26.06.2024 № 12 

 

На засіданні головував секретар ради Пазюк Сергій Георгійович. 

 

Присутні члени виконавчого комітету: 

Бабак 

Божко 

Бровар 

Войпанюк 

Голуб 

Грицай 

Догадаєв 

Дронишинець 

Дудник 

Захарченко 

Камська 

Котяй 

Козін  

Крицький 

Крючкова 

Мельниченко 

Оніщенко 

Пазюк 

Семененко 

Степанчук 

Скорик 

Зайченко 

Харченко 

Шурхал 

В.А. 

А.М. (з першого питання) 

Г.Д. 

В.К. 

В.М. 

В.М. 

О.І. 

Л.С. 

С.В. 

Н.В. 

Л.М. 

М.М. 

І.І. 

М.В. 

С.В. 

М.В. 

О.В. 

Н.Ю. 

Ю.М. 

О.О. 

В.І. 

С.О. 

С.О. 

В.В. 

Присутні: заступник директора з економічних питань КП „Пирятинська         

                   лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А., економіст  

                    КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської міської ради“  

                   Кравченко Н.В., директор КП „Каштан“ Кеда А.М., економіст КП  

                   „Каштан“ Суслова А.М. 



        Пазюк С.Г. запропонував розпочати засідання виконавчого комітету, 

розглянувши 20 питань порядку денного. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про внесення змін до фінансового плану комунального підприємства 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ на 2024 рік. 

2. Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році у новій редакції. 

3. Про схвалення проєкту Програми підтримки безпритульних тварин на 

території Пирятинської міської територіальної громади на 2024-2027 роки 

„Долоні надії“ у новій редакції. 

4.Про схвалення проєкту Програми зайнятості населення на 2024 рік. 

5. Про схвалення проєкту Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

6.Про схвалення проєкту Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік“ у новій редакції. 

        7. Про схвалення проєкту Програми „Опікуємося освітою“ на 2024 рік у 

новій редакції. 

        8.Про схвалення Програми „Молодь Пирятинщини на 2024 рік“. 

9. Про схвалення проєкту Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади, на 2024 рік у новій редакції. 

10.Про створення спільних груп оповіщення на території Пирятинської 

міської територіальної громади. 

11.Про включення об’єктів  до  фонду захисних споруд та постановку на 

облік, як найпростіші укриття. 

12. Про схвалення проєкту змін   до  бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

13. Про внесення змін та доповнень до Порядку оприлюднення інформації 

та проведення відкритих громадських слухань щодо цін/тарифів на комунальні 

послуги. 

        14. Про погодження гр.*** місця розміщення тимчасової споруди для 

провадження підприємницької діяльності поблизу будинковолодіння № *** по 

*** Лубенського району. 

        15. Про надання дозволу КП „Каштан“ на встановлення спортивного 

обладнання. 

        16.Про передачу в оренду шляхом проведення аукціону нежитлову 

будівлю, розташовану за адресою: вул. Центральна, 106-А, с. Харківці 

Лубенського району Полтавської області. 



17. Про надання одноразової грошової допомоги особам, які мобілізовані 

або проходять військову службу за контрактом. 

18.Про надання матеріальної допомоги на поховання. 

19.Про доцільність поселення громадянки до відділення стаціонарного 

догляду для постійного або тимчасового проживання Пирятинського центру 

надання соціальних послуг Пирятинської міської ради. 

20.Про встановлення опіки над майном недієздатної особи. 

 

До засідання приєднався Божко А.М. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала 

розглянути питання про внесення змін до фінансового плану комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 359 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.В., економіста КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської ради“, яка запропонувала схвалити проєкт Програми розвитку та 

підтримки Комунального підприємства „Пирятинський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“ у 2024 році у новій 

редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бабак В.А. запитав щодо використання коштів у сумі 5 млн.грн, які 

надавав французький фонд на ліки, по 2,5 млн.грн на первинку та вторинку. 

 

Кравченко Н.В. відповіла, що підприємство отримує гуманітарну допомогу 

у  вигляді  медичних препаратів та засобів. 



Пазюк С.Г.  дав протокольне доручення КП „Пирятинський ЦПМСД 

Пирятинської міської ради“ (Киричевський Є.М.) на засідання виконавчого 

комітету міської ради  прозвітуватися про використання міжнародних коштів, 

якщо такі наявні. 

Запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

  1. Інформацію економіста КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської ради“ Кравченко Н.В. узяти до відома. 

  2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 360 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала розглянути 

питання про схвалення проєкту Програми підтримки безпритульних тварин на 

території Пирятинської міської територіальної громади на 2024-2027 роки 

„Долоні надії“ у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

         Оніщенко О.В. запитав щодо дії цієї програми на території старостатів. 

 Пазюк Н.Ю. та Скорик В.І. теж цікавило питання щодо виділення коштів 

по Програмі на старостати, і який механізм реалізації заходів по ній. 

         Бровар Г.Д. відповів, що підприємством буде здійснено дії в межах 

чинного законодавства, а саме: відлов безпритульних тварин,  обов’язкова 

вакцинація, стерилізація, та повернення їх на місце вилову. 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Суслової А.М. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 361 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми зайнятості населення на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: 



Пазюк С.Г.  запропонував перенести дане питання на наступне засідання 

виконавчого комітету. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Суслової А.М. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 362 додається). 

         

5. СЛУХАЛИ: 

Войпанюка В.К., начальника  відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради, який запропонував розглянути питання про схвалення 

проєкту Програми покращення благоустрою Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк Н.Ю. подякувала за виділені паливно-мастильні матеріали 

(бензин), що  дає можливість вчасно косити і тримати територію старостату в 

належному стані. Проте є  нагальне питання: вирубка аварійних дерев, які 

несуть небезпеку жителям старостату. 

Войпанюк В.К. зазначив, що це проблема всіх старостатів, на сьогодні , в 

черговий раз, зламана вишка, тому тимчасово роботи взагалі не проводяться із 

залученням цієї техніки. 

Пазюк Н.Ю. запропонувала залучати приватних підприємців, що надають 

відповідні послуги. 

Пазюк С.Г. погодився з пропозицією Пазюк Н.Ю., і зазначив, що 

необхідно попрацювати в цьому напрямку, можливо, дійсно залучити сторонні 

організації щодо надання такого виду послуг, в тому числі і укладення договору 

з ними. Запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника  відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради Войпанюка В.К. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 363 додається).  

 

 

6. СЛУХАЛИ: 



Войпанюка В.К., начальника  відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради, який запропонував схвалити проєкт Програми „Питна 

вода Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік“ у новій 

редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

          1. Інформацію начальника  відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради Войпанюка В.К. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 364 додається). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

        Писакіну Т.І., головного спеціаліста відділу освіти, молоді та спорту 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту 

Програми „Опікуємося освітою“ на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію головного спеціаліста відділу освіти, молоді та спорту 

міської ради Писакіної Т.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 365 додається). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

        Писакіну Т.І., головного спеціаліста відділу освіти, молоді та спорту 

міської ради, яка запропонувала схвалити Програму „Молодь Пирятинщини на 

2024 рік“. 

 

 

ВИСТУПИЛИ: 



Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію головного спеціаліста відділу освіти, молоді та спорту 

міської ради Писакіної Т.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 366 додається). 

 

 Засідання залишив Бабак В.А. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

        Смірнову А.Ю., завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту 

Програми підтримки Збройних Сил України, підрозділів територіальної 

оборони, які розташовані на території Пирятинської міської територіальної 

громади, на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради Смірнову А.Ю. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 367 додається). 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про створення спільних 

груп оповіщення на території Пирятинської міської територіальної громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: 



Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради Смірнову А.Ю. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 368 додається). 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про включення об’єктів  

до  фонду захисних споруд та постановку на облік, як найпростіші укриття. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

  

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради Смірнову А.Ю. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 369 додається). 

  

На засідання повернувся Бабак В.А. 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

запропонувала схвалити проєкт змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 

 

 

ВИСТУПИЛИ: 



Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради Кеди С.Ю. 

узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 370 додається). 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Крагля Є.М., начальника відділу економіки  та агропромислового розвитку     

виконкому міської ради, який запропонував розглянути питання про внесення 

змін та доповнень до Порядку оприлюднення інформації та проведення 

відкритих громадських слухань щодо цін/тарифів на комунальні послуги. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу економіки  та агропромислового 

розвитку     виконкому міської ради Крагля Є.М. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 371 додається). 

        

14. СЛУХАЛИ: 

Черненко І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради, яка запропонувала погодити гр.*** місце розміщення 

тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності поблизу 

будинковолодіння № *** Лубенського району. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 



        1. Інформацію головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради Черненко І.В. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 372 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

  Кошову Є.О., начальника  відділу управління комунальною власністю 

виконкому міської ради, яка запропонувала надати дозвіл КП „Каштан“ на 

встановлення спортивного обладнання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника  відділу управління комунальною власністю 

виконкому міської ради   Кошової Є.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 373 додається). 

 

16. СЛУХАЛИ: 

    Кошову Є.О., начальника  відділу управління комунальною власністю 

виконкому міської ради, яка запропонувала передати в оренду шляхом 

проведення аукціону нежитлову будівлю, розташовану за адресою: вул. 

Центральна, 106-А, с. Харківці Лубенського району Полтавської області.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника  відділу управління комунальною власністю 

виконкому міської ради   Кошової Є.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 374 додається). 

 

17. СЛУХАЛИ: 



  Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про 

надання одноразової грошової допомоги особам, які мобілізовані або проходять 

військову службу за контрактом. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 375 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

  Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала надати матеріальну 

допомогу на поховання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 376 додається). 

 

19. СЛУХАЛИ: 

  Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про 

доцільність поселення громадянки до відділення стаціонарного догляду для 

постійного або тимчасового проживання Пирятинського центру надання 

соціальних послуг Пирятинської міської ради. 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 377 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

  Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала встановити опіку над 

майном недієздатної особи. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

       

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О.  узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 378 додається) 

 

Секретар ради                                                                 Сергій ПАЗЮК 

 

Керуючий справами 

виконавчого комітету Ірина КОЗІН 

 

Протокол вела 

начальник відділу документообігу, 

звернень та контролю 

виконкому міської ради Тетяна НЕСТЕРЕЦЬ 


